



LEADARMÖTE

FORUM Söråkers IF	PLATS Söråkers IP	DATUM 2025-10-22
UPPRÄTTAD AV Johan Bäckman	DELGES Samtliga ledare	

Närvarande: Mattias Björck, Göran Ålund, Johan Bäckman, Jonas Hallgren, Marcus Staaf, Tomas Lodin, Joakim Olsson, Sofie Holmström, Magnus Ledin, Ann Mårtensson, Simon Nordlöf, Klara Norrgård, Sofia Mårtensson

Mattias Björck hälsade alla välkomna och tackade för att många kommit till mötet, alla lag var representerade.

Direkt och inledande så landade vi på, när finns det is? Om vädret tillåter så påbörjas isläggning under v.44. Men vädrets makt är stor med de förhållanden vi har, vi håller tummar och tår för att vi ges de optimala förhållandena för att kunna komma i gång i närhet med plan.

Information kom om eventuell fotografering 4/11 på IP, dock fortfarande oklart eftersom vi fortfarande väntar på de nya matchställen. Mattias tar med sig frågan och ser ifall fotograferingstiden kan skjutas upp. Uppdatering i frågan kom under det postuma uppförandet av detta protokoll, fotografering uppskjuten till slutet av januari.

Information om att styrelsen beslutat att outsourca hanteringen av det förenklade polisutdraget som krävs av ledare för arbete med och omkring barn/ungdomar. Styrelsen ser det som viktigt att leva upp till de krav som krävs, samtidigt ser de sina egna begränsningar och de risker som finns, därav beslutet att ta in utomstående och opartisk hjälp.

Fritidskortet diskuterades, vi som förening är inte ansluten ännu, vi har dessvärre inte uppmärksammat denna punkt på ett sätt som vore önskvärt. Vi kommer att undersöka vad som krävs för detta och se till att vi blir anslutna.

Ann informerade om sponsorarbetet och visade upp den fina flyern med sponsorpaket som sponsorgruppen utfärdat. Önskan från föreningens sida är att så många som möjligt tar en flyer och ser ifall de kan hitta sponsorer. Ingen kan göra allt, men alla kan göra något.

Laginventering:

- Dam – Truppstorlek tillfredställande, några från F15 kommer att stärka upp och träna
- Herr – Truppen har minskat och några kommer att få dubblera för att lyckas spela i div 2 och 3
- F15 – Liten trupp som kommer att träna med dam och yngre



- F10-12 – Kör på och har ingen vetskap om något spelartapp
- U11-13 – Spelar både poolspel och 7-manna, några F15 kommer att träna och spela match

Träningstider nedan, i nuläget är de att anse som preliminära, men alla var helt överens och fick de tider som önskades.

Lag	Mån	Tis	Ons	Tor	Fre	Lör	Sön
Dam	18-19:15	19:15-21		19:45-21:30			
Herr	19:45-21		19:45-21				
F10-12				17:30-18:45			10:30-11:30
U11-13			17:30-18:45				10:30-11:30
Skridskoskolan							10:30-11:30

Behovet av ett yngre lag som ett naturligt steg från skridskoskolan uppkom, i och med att det fortfarande inte är säsong och vi inte vet hur det kommer att se ut så har vi denna punkt aktiv och under uppsikt för att så fort som möjligt kunna agera vid behov.

Diskussion kring planbelysningen uppkom, tekniken är föråldrad, har sina begränsningar och är extremt ineffektiv, för att inte tala om att den är väldigt dyr att driva. Kommentarer var att kvällsmatcher bör undvikas för att den ojämna och blinkade belysningen riskerar att omöjliggöra säkra matchsituationer. Föreningen kollar vad som kan och vad som är rimligt att göra för att förbättra situationen.

Diskussion kring poolspel uppkom, ett datum 13/12 nämndes, Lucia. En idé var att försöka få till något och samtidigt ha ett luciatåg. Denna punkt bör vi hålla aktiv och fundera kring, så att vi inte låter det rinna ut i sanden. Både poolspel och Lucia kräver en hel del engagemang och vi bör snabbt bestämma hur vi gör.

Det inkom en rad förbättringsförslag

1. Information: Allmänheten önskar bättre information om vad som händer i föreningen, aktuella händelser, vad vi gjort och vad som kommer hända. Låter som att ett potentiellt nyhetsbrev och större aktivitet på hemsidan är något som önskas.
2. Köket, trasiga stekpannor och kastruller som inte alls är trevliga eller känns hälsosamma adresserades. En önskan om nyinköp inkom. Det finns också överdrivet mycket onödigt i köket som man önskade en upprensning av. Det nämndes att det fanns någon som var intresserad av att rusta upp köket då det är nedgången.
3. Fräscha upp i korridorerna, lite färg, bättre belysning, mer välkomnande skyltning för gästande lag var några förslag som nämndes

Som företrädare för styrelsen så blir jag riktigt glad att höra förbättringsförslag och speciellt när det kommer från den yngre skaran i föreningen. Det ger en varm framtidstilltro. Vi tar till oss detta och ser vad som kan göras, kanske en plan på vad



som skall göras och sedan en gemensam arbetsinsats kan resultera i en miljö som blir mer tilltalande för alla.

Göran informerade om planer för 50/50 lotteri i samband med dammatcher. Tillstånd för lokalt lotteri finns och det pågår undersökningar för att ta reda på vad som gäller.

Ann informerade om att det kommit uppsättningar för bandis, ett startkit för barn i skridskoskolan som har intentionen att gå över till att spela bandy, ett kit med tröja, flaska och klubba. Förslaget var att kitet erhålls genom medlemsavgift 150kr+ ett tillägg om 50kr. Värdet av sakerna i kitet överstiger med lätthet den peng, så enighet fanns om att det var okej.

Ifjol påbörjade Göran ett samarbete med Carbon composites som är en svensk klubbtilverkare och synpunkterna på dessa klubbor som användes av flera under föregående säsong var bara lovord. Göran kollar därför på att göra en ytterligare beställning för att komplettera upp klubbor i representationslagen och för att kunna sälja till intresserade i föreningen.

Bemanningen i cafét diskuterades, hur vi ska göra vid skridskoskolan och vid matcher. Slutsats var att de lag som spelar match har som ansvar att se till att det finns folk i fiket. Spelar någon i anslutning/i närhet av skridskoskolan så ansåg alla att man borde kunna se till att bemanna för det syftet också. Denna punkt behöver vi hålla hårt vid och så fort vi har alla matchscheman så måste vi se till att ett bemanningsschema för fiket anordnas.

Mötet avslutades och Mattias tackade för visat intresse och givande diskussioner.

Som vanligt ett riktigt trevligt möte med diskussioner om allt mellan himmel och jord, men den vitala kärnan har återgivits ovan. Om alla

Protokollförare

Johan Bäckman